
PROTOKOLL – FAU IGLEMYR 
 

 
Dato: 28.08.2023 
Til stede: Thomas Bjorvatten Myhren, Bjørn Jakob Wikøren, Kjetil Frøyland, Øystein Rian, Emma 

Løvås, Birgitte Gilje Eikrem, Mari Rostrup Skogøy, Kristine Høiland, Hege Lutsi, Ellen Marie 
Haarr, Karianne Larsen, Øystein Holmen (møteleder), Irmelin Sætre, Trude Svanes (referent) 

Ikke til stede: Jeanette Sondresen, Beate Eikemo, Benedikte Osnes Larsen, Janne Breivik, Monika 
Magnussen 

 
 

1. INFO FRA REKTOR 
• Det har vært en god oppstart ved skolen. Årets første trinn er lite, ca 30 elever, vi har derfor hatt en 

liten nedgang i elevtallet i år. Neste års første trinn er litt større.  

• Ny SFO leder Sara Gacanica er på plass, etter at Hilde sluttet.  

• Det nærmer seg leirskole for 7. trinn. 

• Hei Verden foreslås 2. november. Skolen trenger til kontaktinfo til kontakter som skal være med. 
Forhåpentlig til planleggingsmøte allerede 29.8. 

• Planlegges påskegudstjeneste dette skoleåret (annet hvert år påske/jul) 

• Informasjon til foreldremøte er sendt ut. Skolen ønsker innspill til disse, både fellesdelen og det som 
diskuteres i klassene. 

• Spørsmål fra FAU spilles gjerne inn i forkant slik at rektor kan forberede seg. 
 
Det kom spørsmål om løsninger for 60% SFO. Enkelte fordeler tiden på alle skoledager, andre på tre dager pr 
uke. Skolen har fått spørsmål om dette tidligere og er i gang med å undersøke hvordan det skal løses. Skolen 
kommer tilbake med mer informasjon om regler ved 60% SFO. 
 
Det kom spørsmål om hvorvidt foreldre kan si nei til at Chromebook blir med førsteklassinger hjem. Skolen 
kommer til å legge opp til at Chromebooken skal være med hjem fordi lekser forutsetter digital tilgang. 
Dersom noen foreldre allikevel ikke vil at den skal bli med hjem må de ta kontakt med skolen. 

 

2. AKTIVITETENE I ÅRSHJULET 
Aktivitetene i årshjulet er gjennomgått, det gjenstår et par avklaringer. Oppdatert årshjul med behov for 
bidrag fra klassene sendes ut etter møtet. 
Det ble informert om at det er opprettet en Spond-gruppe felles for både FAU og klassekontakter med 
undergrupper for hvert trinn. Det er bare å ta kontakt med FAU på Spond om det skulle være noe. 

 

3. FORELDREMØTER I SEPTEMBER 
Innspill til temaer som kan tas opp i fellesdelen på foreldremøtet: 

• Klassekontaktene og FAU-representantenes rolle 

• At aktivitetene gjennom året er på dugnad og man trenger foreldre som melding seg til de oppgavene 
som skal gjøres 

• Regler/anbefalinger fra skolen angående sykling til skolen 
I klassene meldes det om behov for å diskutere skjermbruk, spill elevene får spille, sosiale medier man tillater 
elevene å ha. Det understrekes at dette bør tas opp allerede fra 1. klasse. 

 



4. INNSPILL TIL FORELDREMØTE VÅREN I REGI AV FAU 
Forslag: 

• Foredrag fra Barnevakten 

• Besøk av forebyggende politi f.eks Gaute Tengesdal  
 
Det kom også et innspill til FAU om å be Kleivane skole om erfaringer fra leksefri skole og ta opp temaet og 
erfaringene ved neste FAU-møte. 

 

5. VALG 
Øystein Holmen rykker opp fra nesteleder til leder 
Kjetil Frøyland fortsetter som kasserer.  
Karianne Larsen er valgt til referent. 
Ingen ønsket å påta seg vervet som nestleder, vi tar det opp igjen i neste møte 
Thomas B. Myhren går inn som styremedlem og registreres i Brønnøysundregisteret. Annelene Pengerud og 
Camilla Bø går ut av styret. 

 

6. GJENNOMGANG RESSURSBEHOV 
FAU-komiteene ble gjennomgått. Det er behov for noen endringer: 
Åpent hus er omfattende og representanter for 5 og 6 trinn har vist seg å være litt få. 
Hei Verden er mindre krevende og trenger ikke representanter for to trinn 
Det er noe usikkert om hjertesoneaksjonen trenger representanter fra to trinn, Øystein skaffer mer 
informasjon og får evt. hjelp av Trude til å lage et opplegg som representantene fra 1. trinn kan ivareta 
Ny fordeling av FAU-komiteene blir slik: 

Aktivitet Ansvarlig  

«Hjertesoneaksjonen»  1. trinn 

Åpent hus 5. + 6. + 7. trinn 

Hei verden! 2. trinn 

17. mai  3 + 4. trinn 

Foreldremøte FAU-leder og nestleder 

SMU/SU-møte FAU-leder og nestleder 

SFO-kontakt 2. trinn 
 
Ettersom inntekten fra åpent hus ikke lenger brukes til å dekke buss til leirskole er det ikke nødvendig at 6 
trinn har ansvaret for kiosken alene. Trinnene baker og bemanner kiosken for sitt eget trinn. Åpent hus for 5-
7 trinn trenger ikke å være en halvtime lenger enn de to andre kveldene. Årshjulet oppdateres i henhold til 
dette. 

 

7. INFO OM MØTER FREMOVER 
Dokumenter samles i Google Drive 
Øystein sender ut oppdatert møteplan. 
Møtetid settes til 18.00-19.30. 

 
 
 
 


